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Zápis č. 16 

 

ze zasedání zastupitelstva Obce Chanovice konaného dne 25. června 2025 

od 16.00 hodin na obecním úřadu v Chanovicích. 

 

Přítomni: Petr Čotek, Ing. Antonín Raška, Ing. Pavel Hlaváč, Mgr. Marie Hlůžková, Václav Kubaň, Iveta 

Bechynská, Miloslav Burda, Jan Kestner, Milan Matas, Ing. Oldřich Šebek, Petra Šubová. 

Z 15 zastupitelů obce přítomno 11 zastupitelů. 

Dále přítomni: Ing. Baudyš (ČEZ), Ing. Lidinský a V. Kuba (Pfeifer Holz s.r.o.) 

 

Program: 1. Zahájení. 

    2. Volba ověřovatelů zápisu. 

    3. Finanční situace a změny rozpočtu. 

    4. Nákup pozemků par.č. 297/2, 862, 866/2, 868/1, 868/2 v k.ú. Dobrotice a par.č. 293  

        v k.ú. Újezd u Chanovic od ÚZSVM. 

    5. Neformální schůzka se zástupci ČEZ nad tématikou fotovoltaických a větrných elektráren. 

    6. Informace k provozu ZŠ a MŠ v souvislosti s placením nepedagogických pracovníků  

             a s výběrovým řízením na ředitele ZŠ a MŠ Chanovice. 

    7. Informace o probíhající rekonstrukcí kotlů v KD Chanovice. 

    8. Výstavba nové budovy MŠ Chanovice s účelem zvětšení kapacity současné MŠ Chanovice. 

    9. Diskuse. 

  10. Závěr. 

- Návrh usnesení: ZO schvaluje program jednání. 

Hlasování: pro – 11, proti – 0, zdržel se – 0. Návrh byl přijat usnesením č. 136. 

 

1. Zahájení 

Zahájení provedl starosta Petr Čotek. Přivítal všechny přítomné členy zastupitelstva obce na zasedání. 

Konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina zastupitelů obce a zasedání je usnášení schopné.  

 

2. Volba ověřovatelů zápisu 

Za ověřovatele zápisu navrženi: Petra Šubová, Václav Kubaň. 

- Návrh usnesení: ZO schvaluje ověřovatele zápisu Petru Šubovou a Václava Kubaně. 

Hlasování: pro – 11, proti – 0, zdržel se – 0. Návrh byl přijat usnesením č. 137. 

 

3. Finanční situace a změny rozpočtu. 

- Obec Chanovice má k dnešnímu dni na účtech a v pokladnách celkem cca 21.450.000, - Kč. 

- Obec Chanovice obdržela příspěvek z jaderného účtu ve výši 4.906.094,20 Kč.  

- Byly projednány změny rozpočtu č. 4.  

- Návrh usnesení: ZO schvaluje změny rozpočtu č. 4. Příjmy navýšeny o 5.186.094,20 Kč. Výdaje 

navýšeny o 900.000, - Kč. 

Hlasování: pro – 11, proti – 0, zdržel se – 0. Návrh byl přijat usnesením č. 138. 

 

4. Nákup pozemků par.č. 297/2, 862, 866/2, 868/1, 868/2 v k.ú. Dobrotice a par.č. 293  

v k.ú. Újezd u Chanovic od ÚZSVM. 

- Byl projednán návrh kupní smlouvy od ÚZSVM. 

- Návrh usnesení: ZO schvaluje nákup pozemků par.č. 297/2, 862, 866/2, 868/1, 868/2 v k.ú. Dobrotice u 

Chanovic a par.č. 293 v k.ú. Újezd u Chanovic od ÚZSVM za cenu 107.000, - Kč. 

Hlasování: pro – 11, proti – 0, zdržel se – 0. Návrh byl přijat usnesením č. 139. 
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5. Neformální schůzka se zástupci ČEZ nad tématikou fotovoltaických a větrných elektráren. 

- Ing. Baudyš (zástupce firmy ČEZ) přednesl informace o možné spolupráci v oblasti instalace 

fotovoltaických a větrných elektráren. Zodpověděl dotazy zastupitelů a zástupců firmy Pfeifer Holz s.r.o. 

 

6. Informace k provozu ZŠ a MŠ v souvislosti s placením nepedagogických pracovníků  

a s výběrovým řízením na ředitele ZŠ a MŠ Chanovice. 

- Ředitel ZŠ a MŠ Chanovice Mgr. Josef Štěrba oznámil, že v r. 2026 skončí ve funkci ředitele. Je třeba 

připravit výběrové řízení na nového ředitele/ředitelku ZŠ a MŠ Chanovice. 

Obec získala veškeré podklady k výběrovému řízení od školského odboru Plzeňského kraje a 

Ministerstvo školství přislíbilo podporu a metodickou činnost. 

- Od 1.1.2026 mají obce povinnost platit nepedagogické pracovníky zřízených základních a mateřských 

škol.  

 

7. Informace o probíhající rekonstrukcí kotlů v KD Chanovice. 

- V KD Chanovice byla zahájena výměna nevyhovujících kotlů na dřevo. Rada Obce Chanovice vybrala 

v poptávkovém řízení firmu Topení Hrachovec s.r.o. Termín dokončení je předpokládán do konce 

11/2025.  

 

8. Výstavba nové budovy MŠ Chanovice s účelem zvětšení kapacity současné MŠ Chanovice. 

- Byly projednány možnosti výstavby nové budovy MŠ Chanovice a rekonstrukce stávající budovy. Na 

dubnovém zasedání zastupitelstva byla schválena usnesením č. 135 výstavba nové budovy MŠ. 

- Návrh usnesení: ZO zrušuje usnesení č. 135 ze dne 29.4.2025 - výstavbu nové budovy Mateřské školy 

Chanovice s účelem zvětšení kapacity současné mateřské školy. 

Hlasování: pro – 11, proti – 0, zdržel se – 0. Návrh byl přijat usnesením č. 140. 

- Návrh usnesení: ZO schvaluje zahájení projektové přípravy rekonstrukce stávající budovy  

MŠ Chanovice a pověřuje starostu přípravou potřebných podkladů. 

Hlasování: pro – 11, proti – 0, zdržel se – 0. Návrh byl přijat usnesením č. 141. 

 

9. Diskuse. 

- Informace o současném stavu výstavby úložiště radioaktivního odpadu v lokalitě Březový potok podal 

p. Petr Klásek, kterého ZO pověřilo k zastupování obce v této věci. 

- Bylo ukončeno členství mikroregionu Prácheňsko v Turistické oblasti Pošumaví. A tím i členství Obce 

Chanovice v TO Pošumaví.  

Byla projednána možnost členství ve spolku Destinační společnost Rokycansko. 

- Návrh usnesení: ZO schvaluje vstoupení do spolku Destinační společnosti Rokycansko. 

Hlasování: pro – 11, proti – 0, zdržel se – 0. Návrh byl přijat usnesením č. 142. 

 

- p. Lenka Chalušová žádá o umístění dopravní značky omezující rychlost na 30 km/hod v úseku při 

obchodním domku Chaluš. Žádost podpořili i další občané. 

- Návrh usnesení: ZO schvaluje zahájení jednání s příslušnými úřady a pověřuje starostu zadáním 

projektu dopravně inženýrských opatření. 

Hlasování: pro – 11, proti – 0, zdržel se – 0. Návrh byl přijat usnesením č. 143. 

 

10.  Závěr. 

Na závěr zasedání starosta poděkoval všem přítomným za účast a zasedání v 18.00 hodin ukončil.  

 

Petr Čotek, starosta       Petra Šubová 

Ing. Antonín Raška, místostarosta                                          Václav Kubaň 

ověřovatelé zápisu 


